



Kevin Polston
ဆက်ီးဗုကာပုဝေရးမွဲး
 Superintendent of Schools
Kentwood Public Schools
 5820 Eastern Avenue, S.E.
 Kentwood, MI 49508
 ဖုန်း: 616•455•4400

ဝေကာ်းသးမား၏

2021 ခုနှစ် ဗုသဂုတ္တ 4 ရက်။

ခေတ္တသော မိဘမား/အပိုင်းသမားဝေကာ်းသးမား။

2021-22 ပညာသင်းဝေကာ်း ဆက်ီးဗုကာပုဝေရးမွဲး။ ဝေကာ်းဝေကာ်းသးမားကို နှစ်ကီစားဝေကာ်းဝေကာ်း သင်းဝေကာ်း နီးစပ်မားနှင့် အတူ ရှိဝေကာ်းကြီး ဤစာကို လက်ခံရရှိလိမ့်မည့် ကြေးဝေကာ်းပေးပေးလုပ်ပါသည်။ ပုဂံလိဝေရးအရဆိုလို့ ကြေးဝေကာ်းပေးပေး ကန့်သတ် အစိုးရဝေကာ်းသးမား ဆက်ီးဗုကာပုဝေရးမွဲးသစ္စာစတုတ္ထဝေကာ်းပေးပေးအကြာ နေလို့သည့် စိတ္တဗျား တကုတ်ကြပ်ပေးမားဝေကာ်း ပျံ့ပေးဝေကာ်းကို ပါသည်။ ကန့်သတ်ဝေကာ်းရက်ဝေကာ်း၏ ရာဝေကာ်း အခန်းသတ် အစိတ်ပိုင်းတစ်ခု အဖွဲ့ဝင်ဝေကာ်းရသည့် ဂုဏ်ပါသည်။

လူထု အသိုင်းအဝိုင်းတေလာကွဲဝေကာ်းထံမှ ရရှိဝေကာ်း ဝေကာ်းဝေကာ်းသည့် ဆက်ီးဗုကာပုဝေရးမွဲးအကြာ ဝေကာ်းဝေကာ်းပါသည်။ ကန့်သတ်ဝေကာ်း ကန့်သတ်ဝေကာ်းတို့ကြောင့် ဂုဏ်ကရာ မားဖြာ ရှိသည်။ ကြေးဝေကာ်းပေးပေး အေကာ်းဆုံးအကြာ ဆက်ီးဗုကာပုဝေရးမွဲးသည့် ဖုတ်စာ ကြေးဝေကာ်းပေးပေး လူထု အသိုင်းအဝိုင်းဝေကာ်း ပူးပေါင်းဝေကာ်းဆွဲကုန် ကြေးဝေကာ်းပေး ဆုံးရရှိပါသည်။ ကြေးဝေကာ်းပေးပေး၏ ဝေကာ်းသးမားကို သက်တမ်းပိုင်း အဓိပာယ် ဝေကာ်း အခြားအလမ်းမား ပေးပေးခင်းမှ တဆင့် ကမ္ဘာဆက်ီးကို ကြေးဝေကာ်းပေးပေး အတူတကွ ဝေကာ်းလုံးဝေကာ်းပါသည်။

2021 ခုနှစ် ဇူလိုင် 13 ရက် ဝေကာ်းဝေကာ်းဖြာ ဆက်ီးဗုကာပုဝေရးမွဲး ဝေကာ်းပေးပေးအေကာ်းဝေကာ်း ဝေကာ်းပေးပေး ကန့်သတ် အစိုးရဝေကာ်းမား ဝေကာ်းသးမားဝေကာ်း ဝေကာ်းမားက အပိုင်းဝေကာ်းမွဲး Gretchen Withmer က မိမိတို့ ဝေကာ်းသးမားအကြာ အပိုင်းဆင်း အရင်းအမြစ် ပေးပေးသည့် သမိုင်းဝင် ဥပဒေချုပ်မားကို ဥပဒေချုပ်မား လက်ခံပေးထိုးပေးခင်းကို ဆက်ီးဗုကာပုဝေရးမွဲး။ ဝေကာ်းမားနှင့် ညီမွဲးကို ဆက်ီးဗုကာပုဝေရးမွဲး ပံ့ပိုးမား စနစ် ကေလးတိုင်း လက်မားမိဝေကာ်း ထိုပံ့ပေးပေးခြင်းက အာမခံပေးပေးလိမ့်မည်။ မိမိတို့၏ အဖွဲ့ ဝေကာ်းညာန်ကွဲ ပညာဝေကာ်းကြောင့် ဝေကာ်းမားနှင့် မွဲးတမားသည့် ကန့်သတ် အစိုးရဝေကာ်းမား အကြာ သက်တမ်းပိုင်း စာတန်းမား မဟုတ်။ ယင်းသည့် ဝေကာ်းသးမားတိုင်းအကြာ ဝေကာ်းပေးပေးတိုင်း ရရှိဝေကာ်းဆက်ီးဗုကာပုဝေရးမွဲး စံနှုန်းပေးပေး ဖုတ်စာပေးပေးခင်းကို ကြေးဝေကာ်းပေးပေး မီးဝေကာ်းထိုးပေးပါသည်။

ယခုနှစ် ဝေကာ်းကွဲ အေကာ်းဝေကာ်းအရမ်းကို မိမိတို့ အေလးပေးပေးမည်။

- **ကန့်သတ်ပေးခင်း စိတ်ဝေကာ်းပေးခင်းသားဝေကာ်း။** ကမ္ဘာတစ်ဝေကာ်း ဤကပုဝေရးဂါကို မိမိတို့ ဆက်ီးဗုကာပုဝေရးမွဲးဝေကာ်းအဖွဲ့ မိမိတို့၏ ဝေကာ်းသးမား၊ သူတို့၏ မိဘမားနှင့် မိမိတို့ ဝေကာ်းမား၏ ကန့်သတ်ပေးခင်းကို ဝေကာ်းပေးပေး ကာကြာပေး စောင့်ရှောက်ကြားရမည်။ ကပုဝေရးဂါကို မညီမညွတ် တစ်စီးတစ်ယာထဲ မတိုက်ကြ။ မိမိတို့အေကာ်းပေး ဤတိုက်ကြကို အသိုင်းအဝိုင်း တစ်ဖွဲ့အဖွဲ့ အတူတကွ ရပေးပေးပေးခင်းပေးပေး အခိုင်းရရှိမည်။ မိမိတို့၏ COVID ဝေကာ်းကင်းလုံးဝေကာ်း အစီအစဉ်ပေး ပိုမိုသိရှိရန် ဝေကာ်းပေးပေးပေး ပေးပေးပါ

ဝေးလေ့ရှိသော မေးခြန်းများ (F.A.Q) ကို ဖုန်းကလေးဖြင့် မိမိတို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်သုံးသပ်ရန်၊ ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် လူထုများ၏ ဝေးကင်းလုံခြုံရေးနှင့်သည့် မိမိတို့၏ ထိခိုက်ခြင်းစားပေးပေးရမည်။

- **စက္ကူပတ် သွယ်ချခွင့်နှင့် အခွန်ကောက်ခံမှု အပေးအခမ်းကို ဆက်လက် ဆိုက်ကြားမည်။** မိမိတို့သည် ဝက်ဘ်ဆိုက်သုံးသပ်ရန် သွယ်ချခွင့်နှင့် အခွန်ကောက်ခံမှု တို့ကို တက္ကသိုလ်ထိပ်ထိပ်ဖြင့် စေလွှတ်ပေးပါသည်။ ထို့အပြင် ဤကိစ္စကို အဖြေအခွင့်အလွတ် အလိုက် သွယ်ချခွင့်နှင့် မိမိတို့ လုပ်ဆောင်မှုအားလုံးဖြင့် အကာအရံခံရခြင်း အလွတ်အလွတ်ဖြင့် ကန့်သတ်ပေးရန်အတွက် အခွန်ကောက်ခံမှုအားလုံးဖြင့် အဖြေအခွင့်အလွတ် အပေးအခမ်းကို အဖြေအခွင့်အလွတ် မိမိတို့က စံနှုန်းအရ အပေးအခမ်း တည်ဆောက်ရမည်။
- **ဝက်ဘ်ဆိုက်မြန်နှုန်း မြှင့်တင်မှု။** ကနဦးအစီအစဉ်အရ ဝက်ဘ်ဆိုက် လုပ်ဆောင်မှုဖြင့် ဝက်ဘ်ဆိုက်မြန်နှုန်း မြှင့်တင်မှုကို ပြုစုပေးရန် ကတိကဝတ်ပေးပါသည်။ မိမိတို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်ပေးသော သဘာဝတူညီမှုသည် အခြေခံမူဝါဒ၏ ဝေဒနာများကို မညီညွတ်သည့် သုံးစွဲခြင်းဖြင့်၊ ကေလ်း တစ်စုံတစ်ရာကို မိမိတို့ မညီညွတ် ဆက်သွယ်ထိ ဝက်ဘ်ဆိုက်မြန်နှုန်း မြှင့်တင်မှု KPS ဖြင့် "ရွှေ့ပြောင်းနေသော တစ်စုံ" ပြုစုပေးပါသည်။

ကဏ္ဍပုံစံသည် ကဏ္ဍပုံစံ၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်သုံးသပ်ရန် လူကြိုက်ဆုံး သွယ်ချခွင့်ဖြင့် ပြုပြင်ဆင်ခြင်မှုများကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးရန် စီစဉ်ပေးနေပါသည်။ လွန်ခဲ့သည့် နှစ်နှစ်က ဝက်ဘ်ဆိုက် ကေလ်းများဘဝဖြင့် ကေလ်းတစ်စုံတစ်ရာကို ပညာပေးချခွင့်အား အရေးပါပုံစံနှင့် မိမိတို့ ကေလ်းများ၏ ဘဝဖြင့် ဆက်ဆံရေး၏ မရှိမဖြစ် အရေးအကြီးပုံစံတို့ကို သတိပေးခဲ့ပါသည်။ ဝက်ဘ်ဆိုက်သုံးသပ်ရန်နှင့် တစ်စုံတစ်ရာ သူတို့၏ ဆရာများ နှင့် ဝန်ဆောင်မှုအဖြေအခွင့်အလွတ် ထိခိုက်မှုများမရှိစေရန် ဝေပေးခြင်းများဖြင့် လူကြိုက်ဆုံး သွယ်ချခွင့် ပတ်ဝန်းကျင်သည် ဝက်ဘ်ဆိုက်သုံးသပ်ရန် အခွင့်အလွတ် အခွင့်အလွတ်ကို ရရှိစေနိုင်သည့် အခွင့်အလွတ် အခွင့်အလွတ်ကို ပေးပါသည်။

သို့သော် ဤစာသုံးစွဲခြင်းကို အဓိကကော်သား ရကြွမ်းနှင့်အတူ သင့်ကေလ်း ဝက်ဘ်ဆိုက်အပူ၏ ဆက်ဆံရေးကို ရရှိပါသည်။ ဝက်ဘ်ဆိုက်စာသုံးစွဲခြင်း ပထမရက် ပြုစုပေးသော ဖုန်းကလေး 23 ရက် တနင်္လာနေ့ဖြင့် မိမိတို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်သုံးသပ်ရန်နှင့် ဝက်ဘ်ဆိုက်မြန်နှုန်း မြှင့်တင်မှု ပေးသော သတိပေးပါသည်။

သတိပေးမှု အချိန်နှင့် သင့်ဝက်ဘ်ဆိုက်သုံးသပ်ရန်(မိမိ)အကြောင်း အချိန်နှင့် စာရင်းပြင်ဆင်မှုကို ပြုစုပေးခြင်းဖြင့် မလှပေးပါက <https://www.kentwoodps.org/registration/olr/> ဖြင့် ဝက်ဘ်ဆိုက်ပေးပါရန် လိုပါသည်။

အစမဲတစ်ခုအတိုင်းပင် ဝက်ဘ်ဆိုက်နှင့် ပတ်သက်သော သီးသန့်များခြင်းများ ရှိပါက ကဏ္ဍပုံစံ၏ အခွင့်အလွတ် စီမံခန့်ခွဲရေးများကို တုံ့ပြန်ဆိုင်ခွင့် မရှိပဲ ဝက်ဘ်ဆိုက်ပေးပါရန် ဆက်သွယ်ပါ။ ခရိုင်နှင့် ပတ်သက်သော မေးခြန်းများ ရှိပါက ကဏ္ဍပုံစံနှင့် ကဏ္ဍပုံစံ၏ ရုံးအဖြေကို ဝက်ဘ်ဆိုက်ပေးပါရန် တုံ့ပြန်ဆိုင်ခွင့် မရှိပဲ ဆက်သွယ်ပါ။ ကဏ္ဍပုံစံအားလုံးသည် သင့်နှင့် သင့်၏ မိသားစုကို ဝန်ဆောင်ပေးရန် ဤနေရာဖြင့် ရှိနေပါသည်။ ကဏ္ဍပုံစံသည် စီစဉ်ပေးခြင်းကော်သားသော လာမည့် နှစ်နှစ် မှတစ်နှစ်က သင့်၏ ပံ့ပိုးမှုနှင့် ထောက်ပံ့မှုတို့အကြား ဝက်ဘ်ဆိုက် ထပ်တူပါသည်။

ပညာရေးအားပေးခြင်း သင့်၏



Kevin Polston

ဆက်ီးဃုကပုဝေးမွဲး